

No. 31178

January 19, 2006

Le 19 janvier 2006

Coram: Bastarache, LeBel and Deschamps
JJ.

Coram : Les juges Bastarache, LeBel et
Deschamps

BETWEEN:

ENTRE :

Mohamed Harkat

Mohamed Harkat

Applicant

Demandeur

- and -

- et -

Minister of Citizenship and Immigration,
Solicitor General of Canada and Attorney
General of Canada

Ministre de la Citoyenneté et de
l'Immigration, Solliciteur général du Canada
et Procureur général du Canada

Respondents

Intimés

JUDGMENT

JUGEMENT

The application for leave to appeal from the judgment of the Federal Court of Appeal, Number A-144-05, 2005 FCA 285, dated September 6, 2005, is granted with costs to the applicant in any event of the cause. This appeal is to be heard with *Adil Charkaoui v. Minister of Citizenship and Immigration, et al* (30762) and *Hassan Almrei v. Minister of Citizenship and Immigration, et al* (30929). The schedule for filing and serving material shall be set by the Registrar.

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel fédérale, numéro A-144-05, 2005 CAF 285, daté du 6 septembre 2005, est accordée avec dépens en faveur du demandeur quelle que soit l'issue de l'appel. Cet appel sera entendu avec *Adil Charkaoui c. Ministre de la Citoyenneté et de l'Immigration, et al* (30762) et *Hassan Almrei c. Ministre de la Citoyenneté et de l'Immigration, et al* (30929). L'échéancier pour le dépôt et la signification des documents sera fixé par la Registrare.

J.S.C.C.
J.C.S.C.